

A Note From The Nursery

育嬰室注意事項

Dear Parents,

We invite you and your family to join us each week to experience Jesus' love and learn Biblical truths in a peaceful and joyful environment. Childcare in nursery is provided for age 1-12mo during our worship service on Sunday. In order to help us better organize our work, please follow the rules below. Thank you for your help and support.

1. There will be one leader and one co-worker responsible to take care of the infants. Parents will take turns to serve as a co-worker. Except the co-worker, parents please attend the worship service after you sign in your child. We will call you in case your child needs your help.
2. For security purpose, every time you sign in your child, we will give both you and your child a card and a sticker with your child's name on them. When you pick up your child, please be sure to bring back your card and return to the leader/co-worker.
3. Please bring your diaper bag (labeled with your child's name), diapers, feeding bottle with formula or juice, and an extra changing clothing.
4. Breast feed moms are welcome anytime.
5. If your child is sick or is not feeling well, please stay home for recovering to show your care and respect to the others.
6. Parents should pick up your child right after worship service. Leader and co-worker will clean up the room and toys, etc...

Parents, God has gifted each of us with unique talents and abilities to serve those around us. Serving others helps us grow in our spirituality. We encourage you to make a difference in your family and in your life by getting involved at Glory CBC. Our children's ministry is short of co-workers. We need your help! To volunteer with children's ministry, please contact Pastor Liu or Deacon Yam. Thank you.

May God bless you and your family.

The Nursery of Glory CBC

親愛的家長們：

誠摯地邀請您們闔家每主日都能與我們一同在滿有平安和喜樂的環境中，學習聖經真理並經歷耶穌的愛。主日崇拜時，育嬰室提供不滿一歲嬰兒的照顧服務。為了建立更好的事奉，務請遵循以下規則。謝謝您的支持與協助。

1. 育嬰事奉由一位負責同工及一位助理負責，每位家長輪流擔位助理。除了輪值助理外，所有家長在您的寶寶送到育嬰室後，應到會堂參加崇拜。若您的寶寶有特別需要，我們會請您過來協助。
2. 基於安全考量，當您的寶寶送到育嬰室後，我們會給您和寶寶各一個姓名卡。當您要接回寶寶時，務須將該姓名卡交還給負責同工或輪值助理。
3. 每個寶寶都需要一個標記了姓名的置物袋，內裝尿片、奶瓶、奶粉或果汁，及一件更換的衣服。
4. 歡迎餵母乳的母親隨時來餵您的寶寶。
5. 如果寶寶生病或身體不適，請留在家中照顧，以尊重並保護別的寶寶避免被感染。
6. 崇拜結束，家長請即刻接回寶寶。負責同工與輪值助理須清理育嬰室及玩具。

各位家長，上帝賜給每一個人都有特別的恩賜與能力來服事身邊的人，服事能幫助我們靈命成長，盼望您因著參與在榮耀華人浸信會的事奉而給您的生命和家庭帶來改變。我們兒童事工的同工不足，極需您的幫助！如果您樂意義務參與，請聯繫劉牧師或任偉良執事。謝謝您！

願上帝賜福您們闔家

榮耀華人浸信會育嬰室 敬啟